
Referat fra fælles bestyrelsesmøde i GFØ vejlav og GFØ den 11. december 2013 hos Kirsten. 
 
 
Tilstede: Henriette, Grethe, Lis, Kirsten, Evy, Erik, Annette, Karsten 
Afbud: Julie 
 
Referater fra de sidste møder er godkendt pr. e-mail. 
 
 
Vejlav: 
 

- I forbindelse med at Henriette har undersøgt muligheder omkring finansieringen af 
vejprojektet i nogle forskellige banker, har disse anbefalet, at foreningen ændrer 
sine vedtægter, således at det er foreningen, der hæfter for lånene og ikke de 
enkelte grundejere. Der arbejdes fortsat videre med forskellige løsningsmodeller for 
finansieringen. 

- Tre fortovsfliser, der udgør en umiddelbar sikkerhedsrisiko, vil blive udskiftet. 
- Annette har talt med Henriette Skovgård fra kommunen angående tilbud på en 

asfaltløsning. Kommunen har udliciteret dette område, men anbefaler, at vi 
indhenter tilbud fra tre forskellige entreprenørfirmaer. Bestyrelsen besluttede at 
følge denne opfordring og at indhente tre tilbud. Henriette tager sig af opgaven. 

 
 
GFØ: 
 

- Salget af stien ud til Prøvestens Alle er annulleret p.g.a. manglende endelig 
tilkendegivelse fra de mulige købere. 

 
 
Næste møde bliver fælles for begge bestyrelser onsdag den 22. januar 2014 kl. 19.00 hos 
Henriette. 
 
 
Referent 
Karsten 


